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7H

3 VALLÉES DE L’ATLAS
C'est une merveilleuse excursion au cours de laquelle vous découvrirez les vallées les plus 
spectaculaires de la région. Vallée de l'Ourika, Vallée de Sidi Fares et la vallée d'Asni. Départ 
pour la Vallée de l'Ourika. Sur le chemin d'Imlil, nous passerons par la plaine du Haouz, une 
région aride que la population berbère a su mettre en valeur. Après cette matinée riche en 
découvertes, vous gagnerez la vallée pour profiter de nombreux points de vue exceptionnels. 
Nous emprunterons d’anciennes routes et des routes secondaires qui vous permettront 
d'apprécier des paysages alternants nature luxuriante et désertique. De l'hiver jusqu'au début 
du printemps, on peut même apercevoir les montagnes enneigées du Haut Atlas dominant la 
région. Si la journée de l'excursion coïncide avec un jour de marché berbère local dans l'un des 
villages, nous nous arrêterons dans la matinée pour vous faire visiter. Si vous le souhaitez, nous 
vous encourageons également à apporter des vêtements que vous ne portez plus ou des chaus-
sures, ou encore des fournitures scolaires que vous pourrez distribuer vous-même une fois sur 
place. Nous croiserons beaucoup d'enfants berbères sur le chemin. Au milieu de la journée, 
nous vous prévoyons un vrai repas traditionnel berbère à déguster directement chez l'habitant. 
Une expérience tout simplement inoubliable ! Dans la vallée authentique de Sidi Fares célèbre 
pour ses pommiers, la nourriture est bio et tout est fait maison: la tomate, salade, tajine de 
poulet, couscous et fruits de saison. Si vous êtes végétarien, Merci de nous prévenir 24 heures 
à l'avance. Après ce repas, nous continuerons pour les routes de la vallée d'Asni ou d'éton-
nantes vallées se succèdent. On y trouve des petits villages ou la joie de vivre est le maitre mot. 
Vous pourrez également admirer le Mont Toubkal: le plus haut sommet d’Afrique du Nord 
culminant à 4167 mètres.

• Départ de Marrakech à 9 H dans un véhicule prive.
• Excursion panoramique à travers la vallée de l'Ourika, et 
Arret au village de Sidi Fares pour le déjeuner chez une 
famille Berbère.
• Visite de la vallée d'Asni.
• Retour à Marrakech fin d'après midi entre 16h00 et 17h00

TRAJET ACTIVITÉS À FAIRE AU CHOIX

   TARIFS
1 pax : 150 euros par personne
2 pax :   90 euros par personne
3 pax :   70 euros par personne
4 pax :   60 euros par personne

• balade a dos de dromadaire (10 euros sup             
plémentaire à payer directement au propriétaire  
du dromadaire)
• Courte promenade avant ou après le déjeuner  
(environ 20 min)
• Visite d'une coopérative d'huile d'argan

• Voyage avec une véhicule de tourisme 4X4 ou 
minibus climatisé.
• Un guide chauffeur parlant votre langue.
• Repas chez une famille berbère.
• Ce prix ne comprend pas la balade en dromadaire.IN

CL
U

S

Distance de Marrakech 
65 km

Durée d’excursion :  7H
Départ  9H -  Retour 16H



7H

THE 3 VALLEYS OF THE ATLAS
This is a marvellous trip to discover the most spectacular valleys of the area. Ourika Valley, Sidi 
Fares Valley and Asni valley. Departure for the Ourika Valley. On the way to Imlil wewill be going 
through the plain of Haouz, a dry area that local berber people did develop and highlight
After this morning rich in discoveries, you will reach the valley to enjoy many exceptional 
viewpoints. We will take old roads and secondary roads that will allow you to appreciate 
landscapes alternating lush and desert nature. From winter until early spring, you can even see 
the snow-capped High Atlas Mountains dominating the all area. 
If the day of the excursion coincides with a local Berber market day in one of the villages, we will 
stop in the morning to show you around. If you wish, we also encourage you to bring clothes that 
you no longer wear or shoes, or even school supplies that you can distribute yourselves once on 
site. We will meet many Berber children on the way, this will help. 
By midday, we propose you a real traditional Berber lunch to enjoy directly at locals. Just an 
unforgettable experience in the authentic valley of Sidi Fares, well known for its apple trees, the 
food is organic and everything is homemade: tomato, salad, chicken tagine, couscous and 
seasonal fruit. If you are vegetarian, please let us know 24 hours ahead. 
After lunch, we will continue towards the valley of Asni where an amazing valley follows the 
other one. 
There are small villages where the “joy of living” is the key word. You can also enjoy the view over 
the Mount Toubkal, the highest peak in North Africa culminating at 4167 meters (13671 feet)

• Departure from Marrakech at 9 a.m. in a private vehicle
• Scenic excursion through the Ourika Valley, and offroad 
to Sidi
Fares village for lunch in a Berber house • Drive to the 
Asni valley.
• Back to Marrackech late afternoon around 4 pm

ITINERARY WHAT WILL BE POSSIBLE
TO DO ON THIS TOO

   PACKAGE
1 Pax 150 euros per person
2 Pax   90 euros per person
3 Pax   70 euros per person
from 4 Pax 60 euros per person

• Camel riding (10 euros extra) you pay it directly 
to the camel man
• short hike before the lunch or after for about 20 min
• visit to the Women Argan Oil Cooperative.

• Travelling in an air-conditioned vehicle with an 
English speaking experienced guide/driver.
• Lunch in a Berber house or in local restaurant.
• The cost does not include: Camel ride, and tips.IN
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Distance From Marrakech
65 km

Duration :  7H
Start 9 am - Finish 4pm



8H

DÉSERT D'AGAFAY, LAC LELLA
TAKERKOUST ET MONTAGNES D'ATLAS.
Près vous avoir récupéré à votre lieu de résidence à 9h du matin, nous prendrons la route en direction 
du désert d'Agafay, à seulement une de- mi-heure de route de Marrakech. Pour tous ceux qui n'ont 
pas eu suffisamment de temps pour se rendre au désert du Sahara, dans les dunes du grand sud 
marocain, alors le désert d'Agafay est une excellente variante au Sahara. Pourtant, au contraire du 
Sahara, le désert d'Agalay n'est pas un désert de sable - mais davantage un plateau rocailleux et 
désertique. Le paysage est composé de roches de grès et de villages traditionnels construits en pisé. 
Nous reprendrons la route en passant par des pistes et traverserons des villages berbères. Si vous le 
désirez, vous pourrez descendre du 4X4 et faire une balade. Vous aurez également la possibilité de 
monter à dromadaire. Nous nous arrêterons également le temps de boire un thé dans un village 
berbère typique.
Nous prendrons la route en direction du lac Lalla Takerkoust qui est en réalité un lac formé par un 
barrage hydraulique. C'est un lieu populaire pour les pique-niques au bord de l'eau mais également 
pour l'équitation ou encore le jet-ski. Le déjeuner aura lieu soit dans un restaurant du bord du lac ou 
alors, au choix dans une famille berbère dans l'atlas. Nous continuerons notre excursion dans la 
direction du plateau Kik où nous nous ar rêterons pour quelques rafraîchissements au point culminant, 
pour y prendre de magnifiques photos du paysage. Finalement, nous redescendrons dans la petite ville 
marchande d'Asni logée au pied des montagnes de l'Atlas (où un souk traditionnel se tient tous les 
samedis). Notre retour à Marrakech s'effectuera vers les 18 heures. Cette excursion journalière procure 
aux visiteurs une multitude de panoramas divers, tels que le désert, les montagnes, un lac et les vallées. 
Tous ces paysages atypiques peuvent être visités en une seule journée.

• Départ de Marrakech : à 9h00 depuis votre 
hôtel Excursion
• Déjeuner chez une famille Berbère.
• Visite de la vallée d'Asni. 
• Retour à Marrakech fin d'après-midi 17h00

DÉTAIL DU PROGRAMME ACTIVITÉS À FAIRE AU CHOIX
• Quad dans le désert d'Agafay .
• Balade à dos de dromadaire supplémentaire 
(10 euros) Visite de la vallée d'Asni.
à payer au propriétaire du dromadaire)
• Promenade avant ou après le déjeuner 
• Equitation (lac Lalla Takerkoust)

• Voyage avec une véhicule de tourisme 4X4.
• Un guide chauffeur francophone et expérimenté.
• Repas chez une famille berbère.
• Ce prix ne comprend pas la balade en dromadaire,
l’équitation, le Quad et le jet ski.IN
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Distance de Marrakech 
75 km

Durée d’excursion :  8H
Départ  9H -  Retour 17H

   TARIFS
1 pax : 150 euros par personne
2 pax :   90 euros par personne
3 pax :   70 euros par personne
4 pax :   60 euros par personne



8H

   PACKAGE
1 Pax 150 euros per person
2 Pax   90 euros per person
3 Pax   70 euros per person
4 Pax   60 euros per person

• Travelling in private car with air-conditioned
• English speaking experienced guide/driver
• Lunch in local restaurant or in a Berber family Included
• The cost does not include: Camel and horse rides, 
quad, jet ski and tipsIN
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Distance From Marrakech
75 km

Duration :  8H
Start 9 am - Finish 5pm

DESERT OF AGAFAY, LAKE LELLA TAKERKOUST
AND HIGH ATLAS MOUNTAINS
Departure to the Agafay desert, just half an hour drive away from Marrakech.
For all those who haven't got enough time in Morocco to go for a Sahara tour, all the way south 
then the Agafay desert is an excellent alternative. The Agafay desert is not a sand desert - but 
more sandstone and earthen plateau.
The landscape is made up of sandstone rocks and traditional villages built of pisé (earth and 
straw). We will take the road again through tracks and cross Berber villages. If you wish, you can 
get out of the 4X4 and go for a ride.
You will also have the opportunity to take a camel ride. We will also stop for tea in a typical 
Berber village. We will take the road to Lake Lalla Takerkoust which is actually a lake formed by 
a hydraulic dam.
It is a popular place for picnics by the water but also for horse riding or jet-skiing. Lunch will take 
place either in a restaurant by the lake or, if you prefer, in a Berber family in the Atlas.
We will continue our excursion towards the plateau of Kik where we will stop for some refresh-
ments and to take magnificent photos of the landscape.
Finally, we will go down to the small city of Asni located at the foot of the Atlas Mountains 
(where a traditional souk is held on Saturdays).
We should be back to Marrakech by 6pm.
This tour offers visitors a wide variety of sceneries, such as the desert, the mountains, a lake, and 
valleys. All these atypical landscapes can be seen in a single day

• Departure from Marrakech: at 9am from your hotel
Excursion
• Lunch with a Berber family. 
• Visit of the Asni valley.
• Return to Marrakech in the afternoon by 5pm.

• Quad in the Agafay desert.
• Additiohnal camel ride (10 euros) Visit of the 
Asni valley.
to be paid to the owner of the camels)
• Walk before or after lunch
• Horse riding (Lalla Takerkoust lake)

ITINARY CHOICE OF ACTIVITIES 



8H

COUCHER DE SOLEIL ET BALADE EN
DROMADAIRE DANS LE DESERT D'AGAFAY
Quittez la ville animée de Marrakech et partez à travers une végétation luxuriante. Au 
travers de vergers, d'orangeraies et d'oliviers ainsi que de multiples villages typiques. le 
paysage est complètement différent entre la route et en dehors des sentiers battus, - 
plateaux brun clair et rocailleux, véritable désert de pierre. Les habitants l'appellent désert 
d'Agafay: cela pourrait aussi bien être le Sahara à cause du sentiment de solitude qui s’en 
dégage. Pour tous ceux qui n'ont pas assez de temps au Maroc pour un voyage dans le 
Sahara, tout au sud, le désert d'Agafay est une excellente alternative. Le désert d'Agafay 
n'est pas un désert de sable - mais plutôt un plateau de grès et de terre. On y perçoit des 
villages traditionnels en terre, des lits de rivière poussiéreux sont entrecoupés de 
pâturages et de végétation spectaculaires au printemps. Nous pouvons y déguster un thé 
avec les habitants et faire de la randonnée à dos de dromadaire.

Votre chauffeur viendra vous chercher à votre riad / hôtel à Marrakech. Il y a moins d'une 
heure de route pour atteindre le désert de pierre d'Agafay. Là-bas, vos dromadaires 
vous attendront pour faire une belle balade dans un paysage incroyable afin d'atteindre 
votre destination finale: un panorama magnifique où vous aurez l’opportunité de 
prendre le thé avec les habitants et profiter du coucher de soleil.

DÉTAIL DU PROGRAMME

   TARIFS
1 pax : 130 euros par personne
2 pax :   75 euros par personne
3 pax :   65 euros par personne
4 pax :   60 euros par personne

• Transfert avec un véhicule de tourisme 4X4 ou 
minibus climatisé.
•  Un chauffeur francophone et expérimenté. -Tea a la 
menthe avec pain local chez une Tente berbère.
•  Balade en dromadaire.IN
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Distance de Marrakech 
40 km

Durée d’excursion :  4H / 5H
Départ  4H -  Retour 8H30



8H
Distance From Marrakech

40 km
Duration :  4H / 5H
Start 4 pm - Finish 20h30

SUNSET AND CAMEL RIDE
IN THE AGAFAY DESERT
Leave the vibrant city of Marrakech and drive through lush vegetation, olive and orange 
trees, orchards and through genuine villages. The scenery is completely different off the 
beaten tracks or on the road, - barren light brown plateaux, a true stone desert. The locals 
call it Agafay desert: it well could be Sahara as well, because of the feeling of loneliness you 
can experience there. For all those who haven't got enough time in Morocco to go for a 
Sahara tour, all the way south then the Agafay desert is an excellent alternative. The Agafay 
desert is not a sand desert - but more sandstone and earthen plateau. You will discover, 
traditional earth-built villages, dusty riverbeds are interspersed with spectacular sump-
tuous pasture and vegetation in springtime. There we can appreciate a tea with the locals 
and experience trekking by camel.

The team will collect you at your riad / hotel in Marrakech. There is less than one-hour 
drive to reach the stony Agafay desert. There, your camels will be waiting for you to make 
a lovely ride around an amazing landscape in order to reach your final destination: a 
gorgeous panorama where you will have the chance to stop for tea with locals and enjoy 
the sunset from there. 

PROGRAM DETAILS

   TARIFS
1 pax : 130 euros per person.
2 pax :   75 euros per person.
3 pax :   65 euros per person.
4 pax :   60 euros per person.

• Travelling in private car with air-conditioned.
• English speaking experienced driver.
• Snack and tea in local Berber tent.
• Camel rides.
• The cost does not include: Tips.IN
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8H

ESSAOUIRA
La magnifique cité portuaire d'Essaouira est classée site protégé de l'UNESCO et se situe 
à environ 3 heures de Marrakech. Ses remparts datant du 16ème siècle offrent une vue 
imprenable sur l'Océan Atlantique. Une journée dans la ville d'Essaouira, une des plus 
charmantes médinas du Maroc, vous permettra amplement de visiter ses monuments : de 
la citadelle, ses remparts, son marché de poisson, son port et ses longues plages. Vous 
aurez également la possibilité d'admirer les artisans travailler l'argent et le bois.

Départ à 8h30 et retour vers 19h30. La route est très agréable et propose plusieurs arrêts 
photos et la visite d’une coopérative d’huite d’Argan. Vous pouvez passer environ 6h00 
sur place à découvrir la ville. Pour le déjeuner vous aurez le choix, selon vos envies entre 
un restaurant sur le port, la plage, les remparts, la ville. Le chauffeur pourra vous conseil-
ler. Nous faisons la même route aller et retour.

DÉTAIL DU PROGRAMME

   TARIFS
1 / 3 pax : 140 euros par personne
4 pax      : 160 euros par personne

• Voyage en voiture privée climatisées avec un chauffeur / guide 
francophone et expérimenté.
• Le prix ne comprend pas le repas ni la visite guidée.IN
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Distance de Marrakech 
170 km

Durée d’excursion :  10H30
Départ  8H30 -  Retour 19H



8H
Distance From Marrakech

170 km
Duration :  10H30
Start 8H30 Am - Finish 7pm

ESSAOUIRA
Essaouira, the magnificent port city is part of the Unesco World Heritage and a protected 
site, located at about 3 hours drive from Marrakech. From the city walls fro the 16th Centu-
ry; you will enjoy an astonishing view over the Atlantic Ocean. A day trip to Essaouria - one 
of the most charming medinas of Morocco - will give you enough time to visit its main 
monuments, the citadel, its city walls, the old fish markets, and the seaport and its long 
beaches. You will also have the opportunity to see silver craftsmen and wood carvers 
working.

Departure around 8.30 am and return by 8.30 pm. On the road: several stops for photos 
and visit of a cooperative of Argan oil. You will be about 6 hours on site to discover the 
city. For lunch, you will have several options between restaurant on the harbour, on the 
beach, around the city walls, downtown. The driver will advise you. We are driving the 
same road go and return

PROGRAM DETAILS

• Travelling in an air-conditioned vehicle with an English speaking 
experienced driver.
• The cost does not include : Lunch and the guide for the city.IN
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   TARIFS
1 / 3 pax : 140 euros per person.
4 pax      : 160 euros per person.



8H

CASCADES D'OUZOUD
Les cascades sont à 3 heures de route de Marrakech, la plus grande cascade d'Afrique du 
Nord, les chutes d'Ouzoud, sortent d'une carte postale, et à ne pas manquer ! Notre 
journée ensemble comprend une visite de ces chutes à couper le souffle, qui offrent au 
voyageur un arc-en-ciel quasi permanent couronnant leurs hauteurs impressionnantes. Les 
chutes descendent à près de 110 m et constitueront une toile de fond spectaculaire pour 
votre excursion d'une journée au départ de Marrakech. Avant d'arriver aux chutes, nous 
aurons la chance de traverser les spectaculaires montagnes du Haut Atlas, en nous arrêtant 
en chemin pour visiter un pont naturel creusé dans les montagnes par rien de plus que le 
t*emps! 
Une fois arrivés aux cascades, nous ferons une belle randonnée d'environ deux heures 
pour atteindre le bas des chutes. Ici, nous aurons la possibilité de nager et de profiter des 
pouvoirs de guérison de ces magnifiques cascades. 
Nous déjeunerons un tajine traditionnel dans l’un des restaurants aurons notre choix et 
nous admirerons la nature environnante

Départ à 08h30 de votre hôtel, en direction de de Fès, Après 2h30 arrivée au village 
d'Ouzoud à 1500m d'altitude. Vous ferez une balade au pied des cascades, puis une 
remonter de 600 marches pour rejoindre les restaurants niches sur les rives. Après le 
déjeuner, prendrons la route pour 30 mns afin de rejoindre le pont naturel de Imi n'lfri une 
des merveilles de la nature marocaine. Retour à Marrakech vers 18h.

DÉTAIL DU PROGRAMME

Distance de Marrakech 
180 km

Durée d’excursion :  9H30
Départ  8H30 -  Retour 18H

   TARIFS
1 pax : 150 euros par personne
2 pax :   85 euros par personne
3 pax :   70 euros par personne
4 pax et + : 60 euros par personne

• Voyage en voiture privée climatisées avec un 
chauffeur / guide francophone et expérimenté.
• Guide pour 1h30 de randonnée aux cascades.
• Déjeuner tradtionnel (salade + tajine berbere + fruits)
• Le prix ne comprend les boissons.IN
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8H
Distance From Marrakech

180 km
Duration :  9H30
Start 8H30 am - Finish 6 pm

OUZOUD WATERFALLS
The Ouzoud waterfalls (waterfalls of mills in Berber) are located at about 330 feet high, on 
three levels, on the ouzoud wadi, at an altitude of 1060 m in the Middle Atlas. This vast site 
is an important Moroccan tourist spot 120 km from Beni Mellal and 150 km northeast of 
Marrakech. 
The waterfalls are located at 3 hours drive away from Marrakech, Ouzoud watefalls are the 
Northern Africa's largest waterfall, They seem to come out of a postcard, and not to be 
missed! Our day together includes a visit to these breathtaking falls, which offer the travel-
ler an almost permanent rainbow crowning their impressive heights. The falls descend 
nearly 330ft, and will make a spectacular backdrop for your day trip from Marrakech. 
Before arriving at the falls, we will have the chance to drive through the spectacular High 
Atlas Mountains, stopping along the way to visit a natural bridge carved out of the moun-
tains by nothing more than time! 
Once we arrive at the falls, we will take a beautiful hike for approximately two hours to 
reach the bottom of the falls. Here we will have the opportunity to swim and take in the 
healing powers of these magnificent falls. 
We will enjoy a traditional tajine in one of the restaurant, admiring the nature around.

Departure at 08.30am from your hotel, towards the road of Fez, 
After 2h30 drive we will arrive in the village of Ouzoud at 1500m of altitude. 
You will take a walk down to the feet of the waterfalls, then, you will go up 600 steps to 
reach the restaurants niches on the banks. After lunch, we will take the road for 30 
minutes to reach the natural bridge of Imi n'lfri, one of the wonders of Moroccan nature. 
Return to Marrakech around 6pm.

PROGRAM DÉTAILS

   PACKAGE
1 Pax 150 euros per person
2 Pax   85 euros per person
3 Pax   70 euros per person
From 4 Pax 60 euros per person.

• Travelling in an air-conditioned vehicle with an 
English speaking experienced guide/driver.
• Guide for one hour and half hiking to the waterfalls 
• Lunch at the local restaurant.
The cost does not include : Drinks and tips.IN
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8H

IMLIL TREK DANS LES MONTAGNES
DU HAUT ATLAS
Imlil est le point de départ de l'ascension du mont Toubkal, le plus haut sommet d'Afrique du Nord 
(4167m d’altitude), le village d'Imlil se situe à 1700 mètres d'altitude et à seulement une heure et 
demie de route de Marrakech. Vous n'êtes peut-être pas encore prêt pour grimper ses 4167 mètres 
(la randonnée montée et descente prend 2 à 3 jours depuis Imlil) 
Ne vous inquiétez pas: Imlil et votre guide francophone local vous proposent de belles randonnées 
s'adaptant à n'importe quel niveau de forme physique. 
Les environs d’Imlil sont un véritable paradis terrestre avec ses vergers de noix de cajou, de cerisiers, 
de framboisiers, de baies de sureau, de pommiers et de figuiers qui approvisionnent le marché 
berbère local d'Asni le samedi. 
Les cascades locales, à une demi-heure de marche du village, à l'ombre des noisetiers, au-delà de la 
Kasbah Toubkal, constituent également un point culminant de la visite. Après une bonne randonnée, 
nous nous rendrons rapidement dans une autre belle vallée appelée Vallée de Sidi Fares, où vous 
pourrez savourer un délicieux déjeuner et jouir d’une vue incroyable. 
Notre moment préféré est de loin, le déjeuner dans une maison berbère. Vous pourrez voir comment 
vivent les habitants. Retour à Marrakech vers 16h. Il est recommandé de le faire le deuxième ou 
troisième jour à Marrakech, toute l'année

Départ de Marrakech à 09h00 de votre hôtel – Direction Imlil, pour une randonnée d'environ une 
heure et demie vers les cascades de la Kasbah. • Court trajet en voiture jusqu'à la vallée de Sidi 
Fares. • Arrêt pour déjeuner dans une famille berbère locale avec des vues incroyables. • Visite au 
souk hebdomadaire d'Asni, le samedi seulement. • Descente dans la vallée de Sidi-Fares. • Retour à 
Marrackech en fin d'après-midi.

DÉTAIL DU PROGRAMME

Distance de Marrakech 
70 km

Durée d’excursion :  8H
Départ  9H -  Retour 17H

   TARIFS
1 pax : 150 euros par personne
2 pax :   90 euros par personne
3 pax :   70 euros par personne
4 pax et plus : 60 euros par personne

• Voyage en voiture privée climatisées avec un 
chauffeur / guide francophone et
• Déjeuner dans un restaurant local.
• Guide pour 1h30 de randonnée aux cascades et 
Kasbah.
• Le prix ne comprend pas les boissons.

IN
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8H
Distance From Marrakech

70 km
Duration :  8H
Start 9 am - Finish 5 pm

IMLIL TREK IN THE HIGH
ATLAS MOUNTAINS
Imlil is the starting point to climb the Mount Toubkal, the highest peak in North Africa (13 671 ft above 
sea level), the village of Imlil is located at 1700 meters (5 577 ft) of altitude and only at one and a half 
hour drive from Marrakech. You may not be ready to climb its 13 671 feet yet (the hike up and down 
takes 2 to 3 days from Imlil)
Don't worry: Imlil and your local English-speaking guide offer you beautiful hikes suitable for any level 
of fitness.
The surroundings of Imlil are a real paradise on earth with its orchards of cashew nuts, cherry trees, 
raspberries, elderberries, apple trees and fig trees which supply the local Berber market of Asni on 
Saturdays. The local waterfalls, half an hour's walk from the village, in the shade of the hazelnut trees, 
beyond the Kasbah of Toubkal, are also a highlight of the visit. After a good hike, we will quickly go to 
another beautiful valley called Valley de Sidi Fares, where you can enjoy a delicious lunch and benefit 
an incredible view.
Our favorite moment by far is lunch in a Berber house. You will be able to see how the locals live. 
Return to Marrakech around 4pm. It is recommended to do it on the second or third day in Marrakech, 
all year round 

• Departure from Marrakech at 9am from your hotel – Towards Imlil, for a hike of about an and a half 
hour to the Kasbah waterfalls. • Short drive to the valley of Sidi Fares. • Stop for lunch with a local 
Berber family with incredible views. • Visit to the weekly souk of Asni, on Saturdays only. • Descent 
into the valley of Sidi-Fares. • Return to Marrakech by the end of the afternoon. 

PROGRAM DETAILS

   TARIFS
1 Pax 150 euros per person
2 Pax   90 euros per person
3 Pax   70 euros per person
4 Pax   60 euros per person

• Travelling in private car with air-conditioned
and English speaking experienced guide/driver. 
• Lunch in local restaurant.
• Guide for 1.30 hours hiking to the waterfalls
• The cost does not include: Drinks, TipsIN

CL
U

S



8H

LA VALLÉE DE L'OURIKA
A deux pas de Marrakech, la vallée de l'Ourika s'étend sur une trentaine de 
kilomètres sinueux traversant les contreforts du Haut Atlas où les maisons tradi-
tionnelles, enracinées dans la terre, se confondent avec les versants argileux. La 
route s'enfonce le long de l'Oued Ourika où l'eau est abondante toute l'année. 
Bordées de cultures maraîchères et de vergers, les longues prairies ombragées 
invitent à la détente. La route s'arrête dans le village de Setti Fatma, à 1500 m. 
d'altitude, village encaissé au creux des versants imposants de l'Atlas.

• Départ de Marrakech vers 09h00 en véhicule de tourisme ou minibus. Arrêt à Tnine 
Ourika pour la visite du souk berbère du lundi, lieu de rassemblement hebdomadaire des 
villageois des alentours (certains jours de la semaine, souk dans d'autres villages). 
Poursuite vers Setti Fatma
• Déjeuner traditionnel dans un restaurant berbère en bord d'oued.
Promenade de 1h30 environ vers les cascades.
Retour sur Marrakech dans l'après-midi.

DÉTAIL DU PROGRAMME

Distance de Marrakech 
70 km

Durée d’excursion :  7H
Départ  9H -  Retour 16H

• Voyage en voiture privée climatisées avec un chauffeur / guide
francophone et
• Déjeuner dans un restaurant local.
• Guide pour 1h30 de randonnée aux cascades
• Le prix ne comprend pas les boissons.IN

CL
U

S

     TARIFS
1 Pax 120 euros par personne
2 Pax   80 euros par personne
3 Pax   65 euros par personne
4 Pax et plus 55 euros par personne.



8H
Distance From Marrakech

70 km
Duration :  7H
Start 9 am - Finish 4 pm

•  Travelling in private car with air-conditioned and English speaking
experienced guide/driver.
• Lunch in local restaurant.
• Guide for 1.30 hours hiking to the waterfalls
• The cost does not include : DrinksIN

CL
U

S

     TARIFS
1 Pax 120 euros per person.
2 Pax   80 euros per person.
3 Pax   65 euros per person.
From 4 Pax 55 euros per person.

THE OURIKA VALLEY
Close to Marrakesh, the Ourika valley stretches about thirty miles winding 
through the foothills of the High Atlas where traditional houses, are rooted in the 
earth and mingle with the clay slopes. The road plunges along the Oued Ourika 
where water is abundant all year round. With their vegetable crops and orchards, 
long meadows shaded invite you to a relaxing moment. The road ends in the 
village of Setti Fatma, 1500 m altitude. It gathers in the pit village of the towering 
slopes of the Atlas.

Departure from Marrakech at 09:00 am in a private car or in a mini van. Stop at Tnine 
Ourika to visit the Berber Souk. On Monday, place of weekly gathering of the villagers 
from the surrounding area. (certain days of the week, Souk in other villages).
Continuing to Setti Fatma - Tasting the traditional lunch in a Berber restaurant on the 
banks of Wadi.
Walk for about 2 hours to the waterfalls.
Return to Marrakech in the afternoon.

 PROGRAM DETAIL



8H

OUARZAZATE & KASBAHS
ET AIT BEN HADDOU
Située à la rencontre des vallées de l'oued Ouarzazate et de l'oued Dades (tous deux issus 
du Haut Atlas) qui forment l'oued Draa à l'aval de leur confluent, elle est le centre névral-
gique d'une vaste région du Sud Marocain. 
Ouarzazate évoque à la fois les contreforts sud du Haut Atlas et la proximité du désert. Ses 
innombrables kasbahs en pisé, les montagnes et les plaines arides, les vallées et les oasis 
verdoyants, les palmeraies et les villages de terre rouge ou ocre font le charme de cette 
région et lui donnent son attrait touristique. 
Le symbole de la ville est la kasbah de Taourirt qui a appartenu au Pacha El Glaoui, elle 
aurait été bâtie vers le milieu du XVllle siècle. Elle est représentée dans les nouveaux billets 
de 50 dirhams et jouxte la médina, Ait-Ben-Haddou est une commune située dans la 
province de Ouarzazate. Elle se présente comme un ensemble de bâtiments de terre entou-
rés de murailles, le ksar (village fortifié) qui est un type d'habitat traditionnel présaharien. Les 
maisons se regroupent à l'intérieur de ses murs défensifs renforcés par des tours d'angle.

Départ de votre hôtel vers 7H30 en direction du Haut Atlas Sur la route : haltes pour 
photos, villages berbères et le col de Tichka (à 2260m d’altitude) Visite libre de la kasbah 
d’Ait Ben Haddou – Temps libre pour visiter la ville Retour à Marrakech vers 19h .

DÉTAIL DU PROGRAMME

Distance de Marrakech 
200 km

Durée d’excursion :  12H
Départ  7H30 -  Retour 19H

   TARIFS
2 pax : 110 euros par Personne
3 pax :   95 euros par Personne
4 pax et + : 80 euros Personne

• Voyage en voiture privée climatisées avec un 
chauffeur / guide francophone et
• Déjeuner dans un restaurant local.
• Guide pour 1h30 de randonnée aux cascades
• Le prix ne comprend pas les boissons.IN

CL
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8H
Distance From Marrakech

200 km
Duration :  12H
Start 7h30 am - Finish 7 pm

KASBAHS AIT BENHADDOU
& OUARZAZATE
Located at the meetingpoint of the valleys of the river Ouarzazate and the river Dades 
(both from the High Atlas) which form the river Draa downstream from their confluence, it 
is the nerve center of a vast region of Southern Morocco.
Ouarzazate recalls both the southern foothills of the High Atlas and the proximity of the 
desert. Its numerous earthbuilt kasbahs, the mountains and the arid plains, the green 
valleys and the oases, the palm groves and villages made of red or ocher earth, all make 
the charm of this region and give it its tourist appeal.
The symbol of the city is the Kasbah of Taourirt which belonged to Pacha El Glaoui, it would 
have been built around the middle of the 18th century. It is represented in the new 
banknotes of 50 dirhams and is adjacent to the medina, Ait-Ben-Haddou is a small city 
located in the province of Ouarzazate. It is a gathering of earthen buildings surrounded by 
walls, the ksar (fortified village) which is a type of traditional pre-Saharan lodging. The 
houses are grouped together inside its defensive walls reinforced by corner towers.

Departure from your hotel around 7h30 am. towards the High Atlas On the road: stops 
for photos, Berber villages and the Tichka pass (at 2260m high) Free visit of the Kasbah 
of Ait Ben Haddou – Free time to visit the city. Return to Marrakech around 7pm. 

PROGRAM DÉTAILS

     TARIFS
2 Pax 110 euros per Person
3 Pax   95 euros per Person
4 Pax   80 euros per Person

• Travelling in an air-conditioned vehicle with an 
English speaking experienced guide/driver.
• Guide for visit the Kasbah of Ait ben haddou.
The cost does not include : drinks, and tips.
• Lunches in local restaurant.

IN
CL

U
S



CIRCUIT :
SUR LA ROUTE DES KASBAH

Départ à 9h de votre hôtel, nous prendrons la route de Ouarzazate à travers les montagnes du Haut 
Atlas puis, en direction du col de Tizn'Tichka (communément appelé le col « des hauts pâturages »). 
Cette chaîne de montagne offre divers paysages magnifiques ainsi que de nombreuses vues sur les 
petits villages construits traditionnellement en terrasses. Après la traversée du col, nous prendrons 
l'ancienne route des caravanes en direction d’Ouarzazate, celle-ci nous mènera jusqu'à la Kasbah de 
Telouet que nous visiterons. 
Ce palais extraordinaire fut construit par le puissant chef tribal, le Pacha du Maroc El Glaoui, 
également connu sous le nom de "Sultan Vautour". 
Après le déjeuner, nous suivrons une piste qui nous mènera à travers des ksours (villages fortifiés), 
jusqu'à ce que nous atteignions la vallée d'Ounila et ses merveilleuses rivières, ses vallées verdoyantes 
et ses flancs de collines vifs et colorés. Notre dernier arrêt avant Ouarzazate s'effectuera sur le site de 
l’UNESCO de Ait Ben Haddou, classé au patrimoine de l'humanité. 
Il s'agit d'un des plus beaux monuments et des mieux préservés du Maroc, en témoignent l'architec-
ture et le système de fortification du village. Ce lieu historique a également servi de décor à divers 
films connus, tels que Lawrence d'Arabie (1962) et Alexandre (2004). Après à la visite de la Kasbah, 
nous prendrons la route principale d’Ouarzazate sur laquelle nous nous arrêterons à nouveau pour 
visiter cette fois-ci la kasbah de Taourirt. 
Finalement, nous vous mènerons à la grande palmeraie de Skoura, à environ 20 kilomètres de Ouarza-
zate, dans une charmante maison d'hôtes avec piscine, et dans laquelle vous dinerez dans un magni-
fique jardin aromatique-bio.

Marrakech - La palmeraie de Skoura

DEMANDEZ UN DEVIS ET PLUS D'INFORMATIONS 

Jours 1

Après le petit-déjeuner, découverte de la palmeraie de Skoura (kasbah d'Amerdihil). Vous serez par la 
suite emmené à l'oasis Fint. Cette magnifique oasis est entourée de quatre villages et est connue pour 
les époustouflantes vues qu'elle offre à ses visiteurs. 
1200 personnes vivent dans ces villages. Nous verrons dès lors, la vie traditionnelle vécue par ces 
habitants, notamment le système d'irrigation des eaux pour l'agriculture. Le déjeuner se fera sur place 
ou au choix, sur le chemin du retour. 
Finalement, nous rentrerons à Marrakech dans l'après-midi.
Tout au long de l'excursion, nous nous arrêterons, également sur demande, pour prendre des photos.

 Skoura - Oasis Fint - Marrakech

Jours 2

Ouarzazate et ses alentours, Ait Ben Haddou et la vallée de Skoura

2
Jours



We will collect you at 9 AM at your place of accommodation. We will then depart in the direction of 
Ouarzazate across the High Atlas Mountains and through the pass of Tizn'Tichka ( best named as the 
pass of "high pastures"). This mountainous chain offers beautiful, diverse landscapes and views of 
numerous small villages set on terraces. After crossing over the pass, We then take the old caravan 
route leading to Ouarzazate visiting several kasbahs on the way, the first being the Kasbah Telouet. 
This extraordinary palace was built by the powerful tribal leader and Pasha of Morocco el Glaoui, 
known as the 'vulture sultan.'
After lunch, we follow a trail which will take us through the ksour (fortified villages), until we reach the 
Ounila valley with its wonderful river, verdant valleys, and hillsides alive with brilliant colours. Our last 
stop before Ouarzazate is Ait Ben Haddou is one of the World Heritage site, this is one of the finest 
and best preserved examples of both earth architecture and of a fortified village in Morocco, and has 
served as an appropriate location for many epic films such as Lawrence of Arabia and Alexander.
After the visit of the Kasabh you will then return to the main road to Ouarzazate where you can stop, 
for visit the kasabh of Taourirt or take photos. Finally you will be taken to the palm grove of Skoura, 
about 20 kilometers from Ouarzazate, to a charming guest house with pool where you will dine in 
bio-aromatic gardens.

Marrakech - Skoura Palm grove

ASK FOR THE PRICE AND MORE DETAILS

Day 1

After breakfast, discovery of the palm grove of Skoura (kasbah d'Amerdihil). You will then be taken to 
the Oasis of Fint, This beautiful oasis is composed of four villages and is known for the magnificent 
views it offers to travelers. Twelve hundred people live in these villages. It is interesting to see the 
traditional life that takes place there, no- tably the irrigation system for agriculture. You will lunch here 
or in the way back. Finally you will return to Mar- rakech in the afternoon.
The whole excursion has plenty of time to stop for photos, as suits you.

Skoura - Fint Oasis - Marrakech

Jours 2

Marrakech - Ouarzazate - Ait Ben Haddou - Skoura Valley - Marrakech

OUARZAZATE AND SURROUNDING,
AIT BEN HADD OU, SKOURA VALLEY

2
Days



SAHARA TOURS

ASK FOR THE PRICE AND MORE DETAILS

CAMPING IN MOROCCO - UNDER THE CANOPY OF STARS



SAHARA TOURS



60 Euro

75 Euro 40 Euro

120 Euro

110 Euro

170 Euro

170 Euro

240 Euro 140 Euro

70 Euro
45 Euro95 Euro

240 Euro 90 Euro
70 Euro170 Euro

45 Euro

80 Euro

60 Euro

ChildAdult

Driver Passenger

Driver Passenger

Driver Passenger

Driver Passenger

Driver Passenger

Driver Passenger

Adult Child

40 Euro

* camel ride in palm grove

* quad bike ride in palm grove

* buggy ride in palm grove

* buggy and quad in the agafay desert

* hot air balloon

adventures

1/2 day

1/2 day

day

1/2 day

day

1/2 day

1/2 day

day



AVENTURES




